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§ 19   

Samråd om utbyggd tunnelbana mellan Akalla och Barkarby 

station 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 111-584/2015  

 
Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar följande: 

1. Som svar på remissen ”Samråd om utbyggd tunnelbana 

mellan Akalla och Barkarby station” hänvisas till vad som 

sägs i stadsledningskontorets, exploateringskontorets, 

fastighetskontorets, stadsbyggnadskontorets, 

kulturförvaltningens, idrottsförvaltningens, 

utbildningsförvaltningens, miljöförvaltningens och 

trafikkontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

2. Beslutet i ärendet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

4 maj 2015, dnr 1.6.1-4179/2015. 

 

Förvaltningen för utbyggd tunnelbanan (FUT, Stockholms läns 

landsting) har bett Stockholms stad m.fl. att yttra sig om förslag 

på järnvägsplan inklusive MKB samt tillståndsansökan enligt 

miljöbalken inklusive MKB för utbyggnaden av ny tunnelbanan 

på sträckan Akalla-Barkarby. Samrådsperioden är 9 april – 7 

maj 2015. Stockholms stad har begärt förlängd remisstid till den 

18 juni, vilket FUT har beviljat. 

 

Stadsledningskontoret, exploateringskontoret, 

fastighetskontoret, stadsbyggnadskontoret, 

kulturförvaltningen/stadsmuséet, idrottsförvaltningen, 

utbildningsförvaltningen, miljöförvaltningen och trafikkontoret 

är positiva till att en utbyggnad av tunnelbanan enligt 2013 års 

Stockholmsförhandling sker. Staden deltar aktivt i detta arbete 

och anser att utbyggnaden är mycket viktigt för såväl staden 

som regionen.  

 

FUT har genomfört kontinuerliga samråd med kontoren genom 

att hålla delprojektstyrelsemöten och arbetsmöten om berörd 

sträcka där representanter från kontoren deltar.  

 

Kontoren är i huvudsak positiva till den remitterade 

järnvägsplanen med tillhörande MKB men har några medskick 

till FUT som bör hanteras. Dessa redovias under ”Kontorens 

synpunkter och förslag” längre ned i dokumentet. 
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Ärendets beredning  

Ärendet har beretts gemensamt av stadsledningskontoret, 

exploateringskontoret, fastighetskontoret, 

stadsbyggnadskontoret, kulturförvaltningen/stadsmuséet, 

miljöförvaltningen, idrottsförvaltningen, 

utbildningsförvaltningen och trafikkontoret. 

 

Ärendet har även samordnats med Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltningen. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Som svar på remissen ”Samråd om utbyggd tunnelbana 

mellan Akalla och Barkarby station” hänvisas till vad som 

sägs i stadsledningskontorets, exploateringskontorets, 

fastighetskontorets, stadsbyggnadskontorets, 

kulturförvaltningens, idrottsförvaltningens, 

utbildningsförvaltningens, miljöförvaltningens och 

trafikkontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

2. Beslutet i ärendet justeras omedelbart. 
 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
 
Särskilt uttalande 

Olle Burell m.fl. (S), Cecilia Brinck m.fl. (M), Ingegerd 

Akselsson Le Douaron m.fl. (MP), Edith Ringmar m.fl. (V) och 

Lotta Edholm m.fl. (FP) anmälde ett särskilt uttalande enligt 

nedan: 

 

Vi ser mycket positivt på att en välbehövlig utbyggnad av 

stadens tunnelbanenät enligt 2013 års Stockholmsförhandling nu 

sker. Utifrån perspektivet att Stockholms befolkning ökar snabbt 

är detta en både nödvändig och högt prioriterad fråga. Lika 

nödvändig som utbyggnaden av kollektivtrafiken är 

tillskapandet av fler bostäder, vilket Stockholms stad och andra 

berörda kommuner förbundit sig till i enlighet med 

Stockholmsförhandlingen. Det innebär sammantaget 78 000 nya 

bostäder i anslutning till de nya tunnelbanelinjerna, varav 40 

000 inom Stockholms stad.  

 

Sträckningen mellan Akalla och Barkarby innebär en 

förlängning av Blå linje från Akalla till Barkarby station med en 

station i Barkarbystaden. Detta är bra i ett första steg men i 

förlängningen bör den Blåa linjens Akalla- och Hjulstagren 

sammankopplas vid Barkarby C i syfte att förse hela Järva- och 

Barkarbystaden med en frekvent och genomgående 

kollektivtrafik. En sådan utbyggnad skulle ytterligare stärka den 
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regionala knutpunkten vid Barkarby C samt stärka visionen om 

en sammanhållen stad. Det är därför viktigt att den aktuella 

utbyggnaden inte omöjliggör en helhetslösning utan möjliggör 

fortsatta utbyggnader där Akalla- och Hjulstalinjen kan kopplas 

samman. 

 
Ersättaryttrande  

John Kåberg (C) och Christian Carlsson (KD) hänvisade till det 

särskilda uttalande gemensamt från (S), (M), (MP), (V) och 

(FP). 


